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SKOGSKÖPET · KRITIK MOT KOMMUNENS AGERANDE

Kronoskogen i Ängelholm, ett av de skogsområden som ingår i köpet. De övriga är Nybroskogen och en slinga längs Rönneå mellan Nybron och sjukhusområdet.

”Jag tror att många är ganska 
chockade över summan”
ÄNGELHOLM

■ Alla vill ha skogarna. Men att priset 
landade på 72 miljoner kritiseras. Och 
kanske borde kommunen ha kallat in en 
expert istället för att lösa ett så stort köp 
på egen hand.

Alla politiker verkar helt 
eniga om att kommunen 
skulle köpa Kronoskogen 
och Nybroskogen.

Men att köpet kunde ha 
avgjorts betydligt tidigare 
och till nästan halva priset 
upprör bland andra Eric 
Sahlvall, tidigare social
demokrat och numera libe
ral. Han sitter i kommun
styrelsen som fick besked 
om  köpet under samman
trädet i onsdags morse.

– Vi fick då höra att bu
det slutade på 72 miljoner 
kronor. Det är ju helt ofatt
bart. Jag tror att många är 

ganska chockade över sum
man, säger han.

Kritiken från  Eric Sahlvalls 
sida handlar främst om 
att kommunen inte kom 
till skott tidigare och där
för fick betala ett betydligt 
hög re pris för skogen.

Enligt honom fick kom
munen redan tidigare in
formation om att Sveaskog 
ville sälja och fick erbju
dandet om att köpa den för 
46 miljoner kronor. Kom
munen la istället ett bud 
på 28 miljoner kronor, vil
ket de värderat skogen till, 

varpå Sveaskog la ett mot
bud på 40 miljoner kronor.

– Men det kom inget nytt 
bud från Ängelholms sida, 
vilket det brukar göra i den 
här typen av förhandlingar 
och Sveaskog valde att istäl
let lägga ut skogen på bud
givning. Man har schabb
lat bort 32 miljoner kronor 
av skattebetalarnas pengar, 
fortsätter Sahlvall.

Han är även kritisk till 
själva processen. Att den 
politiska styrgruppen för 
strategiska fastighetsfrågor , 
där han själv sitter, borde 
varit mer inblandad och 
att kommunen borde ha 
an litat en expert istället för 
att lösa frågan internt.

När det blev känt att det 
skulle bli budgivning så 
hade man en diskussion 
i styrgruppen och budska
pet var då klart, att skogen 
skulle köpas. Någon max

summa nämndes dock inte.
– Nej, men det var ingen 

som drömde om att bud
givningen skulle landa på 
72 miljoner kronor.

Martin Lindskog,  jägmäs
tare och fastighetsmäkla
re vid mäklarbyrån Areal 
som har stor erfarenhet av 
att värdera och förmedla 
skogs och lantbruksfastig
heter, menar att det är ett 
rejält pris för ängelholms
skogarna.

– Det är tveklöst så att det 
är ett väldigt högt pris för 
ren skogsmark, säger han.

Men det finns anledning
ar till att priset kan vara 
över det normala. En an
ledning är om skogen ligger 
nära en tätort, vilket kan 
locka köpare som är intres
serade av jakt och vill ha 
nära till sin skog. En annan 
anledning är exploaterings

tankar som kan finnas.
– Som jag ser det så är 

det givet att kommunen 
ska köpa den här skogen 
och om det blir budgivning 
så är det det priset som gäl
ler, det är bara att gratulera 
både köparen och säljaren, 
fortsätter Martin Lindskog.

Om uppgiften att kom
munen värderat skogen till 
28 miljoner och hade kun
nat köpa den för 40 miljo
ner utan budgivning, säger 
han så här:

– Jag brukar säga att om 
man inte begriper sig på 
något så ska man prata 
med någon som gör det.

TEXT: ANN SAHLÉN 
THELANDERSSON
ann.sahlen-thelandersson 
@hd.se
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vi kan tänka oss en etable-
ring av bostäder på en liten 
bit av marken, men den 
absolut största ytan ser 
vi som rekreationsområ-
de, säger Robin Holmberg.

– Till 90 procent är 
vi överens och ser det här 
som en viktig grön lunga 
mellan centrum och havet 
för medborgarna, säger 
Lars Nyander.

Köpesumman på 72 mil-
joner kronor kommer hu-
vudsakligen att finansie-
ras genom lån. En tråkig 
detalj är att kommunen 
hade kunnat få skogarna 
betydligt billigare om de 
hade gått med på Svea-
skogs värdering på 40 mil-
joner kronor. När kommu-
nen nu inte gjorde det så 
valde Sveaskog istället att 
låta försäljningen ske ge-
nom budgivning.

– Vi gjorde inte den vär-
deringen då, men det är 
lätt att vara efterklok. Nu 
är vi glada att det blev 
kommunen som fick det 
högsta budet, säger Lars 
Nyander.

Köpet är villkorat och 
måste klubbas i både kom-
munstyrelsen och kom-
munfullmäktige innan det 
är helt klart. Går det vägen 

så kan övertaget ske i slu-
tet av oktober.

Vad som sedan ska hän-
da med skogen, som i dag 
är ett fungerande skogs-
bruk, är ännu inte helt 
klart.

– Tanken är att omforma 
skogen från produktion till 
rekreation, vi får börja titta 
på hur vi ska göra. Det är 
inte varje dag vi köper en 
skog, säger Mikael Fritzon.

Några större förändring-
ar för de som har arrande-
avtal på marken, bland an-
nat Råbocka camping, är 
inte att vänta.

TEXT: ANN SAHLÉN 
THELANDERSSON
ann.sahlen-thelandersson 
@hd.se

STADSNÄRA SKOGAR

Mikael Fritzon, chef huvuduppdrag samhälle, oppositionsrådet Robin Holmberg (M) och kommunalrådet Lars Nyander (S), i Kronoskogen efter kommunens köp.

ÄNGELHOLM

■ Ängelholms kommun bjöd högst och 
köper Kronoskogen och Nybroskogen av 
statliga Sveaskog.

Ett strategiskt köp som är 
viktigt för Ängelholms ut-
veckling de kommande år-
hundradena. Så beskrivs 
kommunens köp av de sto-
ra och centrala skogarna 
Kronoskogen och Nybro-
skogen av kommunens 
samhällschef Mikael Frit-
zon.

– I går fick vi det posi-
tiva beskedet av Sveaskog 
att Ängelholm hade lagt 
det vinnande budet, sa han 
under onsdagens pressin-
formation på Stadshuset.

Både kommunstyrelsens 
ordförande Lars Nyander 
(S) och oppositionsrådet 
Robin Holmberg (M) är 

mycket nöjda med att sko-
garna nu är i kommunens 
ägo.

– Det är ett omtyckt re-
kreationsområde och en 
del av Ängelholms identi-
tet. Oavsett vad det kom-
mer att finnas för planer så 
är det nu kommunen som 
helt styr över framtiden, 
säger Lars Nyander.

– Vi från oppositionen 
delar åsikten att det här är 
ett viktigt köp och bra att 
kommunen nu får rådighet 
över dessa skogsområden, 
säger Robin Holmberg.

Vad kommunen har 
för planer med skogen är 
ännu för tidigt att säga.

– Vi har tidigare sagt att 

Kommunen köper skogarna
FAKTA

Skogen som  
byter  ägare
■ De tre områden som ingår 
i köpet är Kronoskogen, Ny
broskogen och en slinga längs 
Rönne å mellan Nybron och 
Sjukhusområdet.
■ Total yta är cirka 310 hektar, 
varav cirka 298 hektar består av 
produktiv skogsmark
■ Inom området finns även 
arrendeavtal för bland annat 
vandringsleder, båtbryggor, 
skjutbana, område för spårträ
ning av hund, Råbocka cam
ping, jakt och telemast.

FOTO: NIKLAS 
GUSTAVSSON 
niklas.gustavsson 
@hd.se

NST, tisdag den 19 septem
ber 2017.

”Nu är det dags att ta sig an 
resten av världen.”

Jenny Wegner, som till vardags spelar för 
Spader Dam i elitserien i bowling, blev total

segrare på Europatouren. B23
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NST igår. FOTO: NIKLAS 
GUSTAVSSON 
niklas.gustavsson 
@hd.se

Eric Sahlvall (L) tycker att 
kommunen borde ha anlitat 
en expert inför köpet.

”Vi har sett utländska ess komma 
till FCH och inte levt upp till för-
väntningarna, men lyckas inte Nico 
Salo blir jag väldigt förvånad.”
HD-Sportens Mattias Hjälm inför dagens SSL-premiär. B14
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